



San Josemaría Escrivá
Magtutukod sa Opus Dei
PAG-AMPO

O Dios, pinaagi sa Mahal nga Birhen Maria, gihatagan mo ug dili ma-ihap nga mga grasya ang imong pari nga si San Josemaría. Gipili mo siya isip labing matinumanon nga himan aron matukod ang Opus Dei, usa ka paagi sa pagantos sa kaugalingon diha sa adlaw-adlaw nga mga buluhaton ug sa pagtuman sa naandang mga katungdanan sa usa ka Kristiyano. Itugot nga makakat-on usab ako sa paghimo sa matag kahimtang ug hitabo sa akong kinabuhi isip kahigayunan sa paghigugma kanimo ug sa pag-alagad sa Simbahan, sa Santo Papa, ug sa tanang mga tawo, uban sa kalipay ug kayano, samtang akong iwagan ang mga dalan sa kalibutan diha sa pagtuo ug paghigugma. Pinaagi sa pangama ni San Josemaría, itugot kanako ang grasya nga akong gipangayo... (dinhi ibungat ang buot mong pagpangayuon). Amen.

Amahan namo, Maghimaya ka Maria, Himaya sa Amahan.

"Kon hain man ang imong mga gipangandoy, ang imong buhat, ang imong pagbáti, mao usab kana ang dapit diin imong ikasugat si Kristo matag adlaw. Dinha taliwala sa labing kasaganrang mga butang sa kalibutan kita magbalaan sa atong kaugalingon, mag-alagad sa Dios ug sa tanang katawhan. Mga anak ko, ang langit ug yuta daw ang nag-ábut didto sa utlanan. Apan sa pagkatinuod, sila nag-ábut dinha sa inyong mga kasingkasing kon magbalaan kamo sa inyong inadlaw nga kinabuhi..."—San Josemaría Escrivá, kinutlo gikan sa wali *Maghigugma sa Kalibutan sa Hilabihan* (*Passionately Loving the World*), Oktubre 8, 1967

Si San Josemaría Escrivá natawo niadtong Enero 9, 1902, sa Barbastro, Espanya. Naordinahan siya sa pagkapari niadtong 28 sa Marso 1925. Niadtong Oktubre 2, 1928, tungod sa Diosnong pagdasig, iyang gitukod ang Opus Dei. Pagka Hunyo 26, 1975, namatay siya sulod sa iyang lawak buhatan diin bag-o pa lang niya masud-ong nga mahigugmaon ang hulagway sa Mahal nga Birhen Maria. Adtong panahona, ang Opus Dei mikuyanap na ngadto sa lima ka kontinento ug may mga sakop na ang kapin 60,000 gikan sa 80 ka mga nasud, nag-alagad sa Simbahan uban sa mao gihapon nga espiritu sa bug-os nga kahiusahan uban sa Santo Papa ug mga Obispo nga maoy hiyas ni San Josemaría. Gibayaw ni Papa Juan Pablo II ngadto sa kadungganan sa altar isip santo ang magtutukod sa Opus Dei didto sa Roma kaniadtong Oktubre 6, 2002. Ang iyang pangilin gisaulong matag Hunyo 26. Ang lawas ni San Josemaría ana-a mahimutang sa Simbahan sa Birhen sa Kalinaw, Viale Bruno Buozzi 75, Roma.

*Alang sa dugang kasayuran mahitungod kang
San Josemaría Escrivá, tan-awa ang: www.opusdei.ph •
www.josemariaescriva.info*

*Ang nakadawat ug grasya pinaagi sa pangama ni
San Josemaría gihangyo sa pagtaho ngadto sa Prelature of
Opus Dei, Office for the Causes of Saints, 20 Sampaguita St.
cor. Balete Drive, 1112 New Manila, Quezon City.
Email: ocs@opusdei.ph*

Ubos sa pagtugot sa Simbahan.